
PROTOKÓŁ NR XXIX/2013 
z sesji Rady Miejskiej w Żmigrodzie odbytej 

w dniu 31 stycznia 2013 roku  
w Zespole Placówek Kultury w Żmigrodzie 

W posiedzeniu uczestniczyło 13 radnych ( lista obecności, jako załącznik nr 1). 
Radni nieobecni:  
Radny Jan Gmyz 
Radna Anna Jadwiga Rosińska-Dolik 
Obecni byli również: 
Burmistrz Gminy Żmigród      Robert Lewandowski 
Sekretarz Gminy Żmigród   Wojciech Smoliński 
Skarbnik Gminy Żmigród              Anna Dobrowolska 
Pracownicy urzędu, goście i sołtysi ( lista obecności, jako załącznik nr 2 i nr 3). 
Obrady rozpoczęły się o godz. 10 00. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz zgodnie z 1 punktem porządku obrad, 
otworzył obrady wypowiadając słowa  

„OTWIERAM XXIX SESJĘ RADY MIEJSKIEJ W ŻMIGRODZIE „  
Witając wszystkich radnych, pracowników urzędu oraz gości.  
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz stwierdził, że zgodnie z listą obecności 
aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 12 radnych, co wobec ustawowego składu Rady 
wynoszącej 15 osób stanowi quorum, pozwalające na podejmowanie prawomocnych 
uchwał.  
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz skierował do obecnych na sesji pytanie w 
sprawie ewentualnego wniosku o zmianę porządku obrad. 
Pan Robert Lewandowski Burmistrz Gminy Żmigród postawił wniosek w sprawie 
zdjęcia z porządku obrad jednego projektu uchwały: 

 uchylający uchwałę w sprawie ustalenia dopłaty do kosztów odbioru odpadów 
segregowanych dla mieszkańców gminy Żmigród  

oraz wprowadzenia do porządku obrad dwóch projektu uchwały,: 

 zmieniający uchwałę w sprawie udzielenie Parafii Rzymsko –Katolickiej p.w. Św. 
Trójcy w Żmigrodzie bonifikaty od ceny sprzedaży nieruchomości lokalowej- 
projekt uchwały został omówiony przez radnych na posiedzeniu komisji, 

 w sprawie ustalenia dopłaty do kosztów odbioru ścieków dowożonych z 
gospodarstw domowych do oczyszczalni ścieków w Żmigrodzie zarządzanej 
przez Przedsiębiorstwo Gospodarki Komunalnej „Dolina Baryczy” z siedzibą w 
Miliczu. 

Radny Damian Sułkowski w imieniu Klubu „Porozumienie Żmigrodzkie” postawił 
wniosek również, o wycofanie projektu uchwały nr 8 uchylający uchwałę w sprawie 
ustalenia dopłaty do kosztów odbioru odpadów segregowanych dla mieszkańców 
gminy Żmigród, dodając, że ten projekt był zamachem na segregację śmieci w 
Żmigrodzie.  
Radni nie wnieśli innych wniosków do porządku obrad. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeprowadził kolejno głosowanie wniosków 
złożonych przez Pana Roberta Lewandowskiego Burmistrza Gminy Żmigród i 
wniosku złożonego przez Radnego Damiana Sułkowskiego: 
1. Wniosek w sprawie zdjęcia z porządku obrad sesji projektu uchwały nr 8 

uchylający uchwałę w sprawie ustalenia dopłaty do kosztów odbioru odpadów 
segregowanych dla mieszkańców gminy Żmigród. 

Wniosek otrzymał 12 głosów „za”.  



2. Wniosek w sprawie wprowadzenia do porządku obrad sesji projektu uchwały nr 
14 zmieniający uchwałę w sprawie udzielenia Parafii Rzymsko –Katolickiej p.w. 
Św. Trójcy w Żmigrodzie bonifikaty od ceny sprzedaży nieruchomości lokalowej. 

Wniosek otrzymał 12 głosów „za”.  
3.Wniosek w sprawie wprowadzenia do porządku obrad sesji projektu uchwały nr 15 
w sprawie ustalenia dopłaty do kosztów odbioru ścieków dowożonych z gospodarstw 
domowych do oczyszczalni ścieków w Żmigrodzie zarządzanej przez 
Przedsiębiorstwo Gospodarki Komunalnej „Dolina Baryczy” z siedzibą w Miliczu. 
Wniosek otrzymał 12 głosów „za”.  
Porządek obrad wraz z wprowadzonymi zmianami został przyjęty 12 głosami „za”. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz zwrócił się do radnych o podanie kandydatur 
na Sekretarza sesji Rady Miejskiej. 
Radna Maria Czesława Rybka zgłosiła kandydaturę Radnego Leszka 
Kraszewskiego. 
Radny Leszek Kraszewski wyraził zgodę dla pełnienia funkcji Sekretarza. 
Radni nie zgłosili innych kandydatur.  
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeprowadził głosowanie zgłoszonej 
kandydatury na Sekretarza obrad.  
Radni 11 głosami „za” przy 1 głosie „wstrzymującym” wybrali Radnego Leszka 
Kraszewskiego Sekretarzem obrad. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeszedł do kolejnego punktu porządku 
Podjęcia uchwał: 
 

Projekt uchwały nr 1 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia regulaminu 
Targowiska ”Mój Rynek „ w Żmigrodzie. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że wszystkie komisje 
skierowały projekt uchwały na sesję bez wniosku.   
Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie.  
Uchwałę podjęto: 12 głosami „za”, 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XXIX.208.2013 
 

Projekt uchwały nr 2 w sprawie stawki opłaty targowej oraz inkasa opłaty 
targowej. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że wszystkie komisje 
skierowały projekt uchwały na sesję bez wniosku. 
Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Uchwałę podjęto: 12 głosami „za” 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XXIX.209.2013 
 

Projekt uchwały nr 3 w sprawie stwierdzenia zgodności projektu zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla zachodniej części 
miasta Żmigród z ustaleniami „Studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego gminy Żmigród”. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że wszystkie komisje 
skierowały projekt uchwały na sesję bez wniosków. 
Radni nie zgłosili wniosków i uwag do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Uchwałę podjęto: 12 głosami „za” 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XXIX.210.2013 
 



Projekt uchwały nr 4 w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla zachodniej części miasta Żmigród, 
zatwierdzonego uchwała Rady Miejskiej w Żmigrodzie nr III/19/10 z dnia 30 
grudnia 2010 roku.  
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że wszystkie komisje 
skierowały projekt uchwały na sesję bez wniosków. 
Radni nie zgłosili wniosków i uwag do projektu uchwały. 
 

Na sesję przybyła Radna Joanna Maria Kantor 
 

Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Uchwałę podjęto: 12 głosami „za” 
            1 głosem „wstrzymującym” 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XXIX.211.2012 
 

Projekt uchwały nr 5 w sprawie zatwierdzenia dopłaty dla odbiorców usług z 
zakresu zbiorowego odprowadzania ścieków realizowanego przez 
Przedsiębiorstwo Gospodarki Komunalnej „Dolina Baryczy” sp. z o.o. z 
siedzibą w Miliczu. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że wszystkie komisje 
skierowały projekt uchwały na sesję bez wniosków. 
Radni nie zgłosili wniosków i uwag do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Uchwałę podjęto: 13 głosami „za” 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XXIX.212.2013 
 

Projekt uchwały nr 6 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla 
Województwa Dolnośląskiego. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że wszystkie komisje 
skierowały projekt uchwały na sesję bez wniosków. 
Radni nie zgłosili wniosków i uwag do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Uchwałę podjęto: 12 głosami „za” 
            1 głosem „wstrzymującym” 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XXIX.213.2013 
 

Projekt uchwały nr 7 w sprawie poręczenia kredytu krótkoterminowego 
zaciągniętego w Banku Spółdzielczym w Miliczu przez PGK „Dolina Baryczy” 
sp. z o.o. z siedzibą w Miliczu. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że wszystkie komisje 
skierowały projekt uchwały na sesję bez wniosków. 
Radni nie zgłosili wniosków i uwag do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Uchwałę podjęto: 13 głosami „za” 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XXIX.214.2013 
 

Projekt uchwały nr 8 uchylająca uchwałę w sprawie ustalenia dopłaty do kosztów 
odbioru odpadów segregowanych dla mieszkańców gminy Żmigród-wycofany 
 

Projekt uchwały nr 9 w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2013 rok. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że wszystkie komisje 
skierowały projekt uchwały na sesję bez wniosków. 
Radni nie zgłosili wniosków i uwag do projektu uchwały. 



Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Uchwałę podjęto: 11 głosami „za” 
            2 głosami „wstrzymującymi” 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XXIX.215.2013 
 

Projekt uchwały nr 10 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej 
Gminy Żmigród na rok 2013 i lata następne. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że wszystkie komisje 
skierowały projekt uchwały na sesję bez wniosków.  
Radni nie zgłosili wniosków i uwag do projektu uchwały.  
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Uchwałę podjęto: 11 głosami „za” 
            2 głosami „wstrzymującymi” 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XXIX.216.2013 
 

Projekt uchwały nr 11 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej 
Rady Miejskiej w Żmigrodzie na 2013 r. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że wszystkie komisje 
skierowały projekt uchwały na sesję bez wniosków. 
Radni nie zgłosili wniosków i uwag do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Uchwałę podjęto: 13 głosami „za” 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XXIX.217.2013 
 

Projekt uchwały nr 12 w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji Rady 
Miejskiej w Żmigrodzie na rok 2013. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że wszystkie komisje 
skierowały projekt uchwały na sesję bez wniosków. 
Radni nie zgłosili wniosków i uwag do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Uchwałę podjęto: 13 głosami „za” 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XXIX.218.2013 
 

Projekt uchwały nr 13 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Miejskiej w 
Żmigrodzie na rok 2013. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że wszystkie komisje 
skierowały projekt uchwały na sesję bez wniosków. 
Radni nie zgłosili wniosków i uwag do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Uchwałę podjęto: 13 głosami „za” 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XXIX.219.2013 
 

Projekt uchwały nr 14 zmieniający uchwałę w sprawie udzielenie Parafii 
Rzymsko –Katolickiej   p. w. Św. Trójcy w Żmigrodzie bonifikaty od ceny 
sprzedaży nieruchomości lokalowej.  
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że wszystkie komisje 
skierowały projekt uchwały na sesję bez wniosków. 
Radni nie zgłosili wniosków i uwag do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Uchwałę podjęto: 13 głosami „za” 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XXIX.220.2013 
 



Projekt uchwały nr 15 w sprawie ustalenia dopłaty do kosztów odbioru ścieków 
dowożonych z gospodarstw domowych do oczyszczalni ścieków w Żmigrodzie 
zarządzanej przez Przedsiębiorstwo Gospodarki Komunalnej „Dolina Baryczy” 
z siedzibą w Miliczu.    
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że wszystkie komisje 
skierowały projekt uchwały na sesję bez wniosków. 
Radni nie zgłosili wniosków i uwag do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Uchwałę podjęto: 13 głosami „za” 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XXIX.221.2013 
 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad Informacji i sprawozdań. 
Pan Robert Lewandowski Burmistrz Gminy Żmigród złożył Informację z podjętych 
zarządzeń w okresie od 28.12.2012 r. do 31 stycznia 2013 r. W tym czasie podjętych 
zostało 13 zarządzeń: 
1) dwa zarządzenia w sprawie określenia stawek czynszu dzierżawnego na rok 2013 

za lokale użytkowe, stanowiące własność Gminy Żmigród, położone w obrębie 
miasta Żmigród, 

2) w sprawie ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 
nauczycieli, maksymalnej kwoty dofinansowania opłat pobieranych przez szkoły 
wyższe i zakłady kształcenia nauczycieli, specjaliści i form kształcenia objętych 
dofinansowaniem w 2013 roku, 

3) w sprawie ogłoszenia wyników otwartych konkursów ofert na realizację zadań 
publicznych Gminy Żmigród w 2013 r. z zakresu ochrony i promocji zdrowia, 
działań na rzecz osób niepełnosprawnych, kultury fizycznej i sportu, turystyki, 
pomocy społecznej, oświaty i wychowania, polityki społecznej - integracji oraz 
kultury i ochrony dziedzictwa narodowego,  

4) w sprawie przeniesienia wydatków między rozdziałami i paragrafami w budżecie 
Gminy Żmigród na 2013 rok, 

5) trzy zarządzenia w sprawie przeznaczenia do sprzedaży w trybie 
bezprzetargowym na rzecz najemców lokale mieszkalne położone w Żmigrodzie 
przy ul. PKWN 8, ul. PKWN 40 i ul. Wąskiej 3 wraz z oddaniem w użytkowanie 
wieczyste procentowego udziału w gruncie, 

6) w sprawie zmiany zarządzenia w sprawie wysokości czynszu dzierżawnego za 
grunty i lokale użytkowe Gminy Żmigród, 

7) w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu ofert na realizację zadania publicznego 
Gminy Żmigród w 2013 r. z zakresu pomocy społecznej, 

8) w sprawie upoważnienia Pana Pawła Sułka Inspektora ds. wymiaru podatku do 
podpisywania decyzji w imieniu Burmistrza Gminy Żmigród w sprawie zobowiązań 
podatkowych w podatku: rolnym, leśnym i od nieruchomości,  

9) w sprawie upoważnienia Pani Lucyny Hen Inspektora ds. wymiaru podatku do 
podpisywania decyzji w imieniu Burmistrza Gminy Żmigród w sprawie zobowiązań 
podatkowych w podatku od nieruchomości,  

10) dwa zarządzenia w sprawie przedłożenia projektów uchwał do Rady Miejskiej 
na sesję 31.01.2013 r.. 

Przewodniczący rady Jan Czyżowicz podziękował dla Pana Burmistrza za złożone 
sprawozdanie i przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad Interpelacji i 
zapytań. 
Radny Józef Łysikowski zwrócił się z zapytaniem i wnioskiem do Pani Urszuli 



Musiał Z-cy Dyrektora PZZLA w Żmigrodzie, dotyczącym Wiejskiego Ośrodka 
Zdrowia w Korzeńsku.  Radny Łysikowski powiedział, że w tym okresie występuje 
bardzo dużo zachorowań wśród mieszkańców sołectw, którzy są przypisani do tego 
ośrodka. Natomiast ośrodek jest czynny bardzo krótko, ponieważ Pani doktor jest 
odwoływana do innych zadań i nie jest w stanie przyjąć wszystkich pacjentów. Radny 
poprosił Panią Dyrektor o wyjaśnienie, dlaczego tak się dzieje i jak tej sytuacji 
zapobiec.  Mieszkańcy wyrażają pewne obawy, ponieważ jakiś czas temu w ośrodku 
w Korzeńsku został zlikwidowany gabinet stomatologiczny. Dla mieszkańców, dodał 
Radny, opieka lekarza ogólnego jest bardzo ważna, ponieważ wiele osób jest w 
wieku podeszłym i dojazd do ośrodka w Żmigrodzie dla wielu jest bardzo dużym 
utrudnieniem. Na zakończenie Radny powiedział, że przez wielu mieszkańców jest 
rozważane przeniesienie się do innego ośrodka, tam gdzie dbają o pacjenta. 
Radny Patrycja Augustyniak –Seredyńska również zwróciła się do Pani Urszuli 
Musiał z-cy Dyrektora PZZLA w sprawie podobnej sytuacji jak w Korzeńsku, ale 
ośrodka zdrowia w Barkowie, prosząc o odniesienie się do sytuacji, które panują w 
tych ośrodkach. 
Radna Maria Czesława Rybka w sprawie PZZLA w Żmigrodzie. Radna poruszyła 
problem telefonicznej rejestracji do lekarza, brak odbierania telefonu. Ponadto, 
dodała radna, o rozważeniu otwierania ośrodka wcześniej, aby pacjenci na marzli na 
dworze. 
Pani Urszula Musiał Z-ca Dyrektora PZZLA w Żmigrodzie w odniesieniu do 
postawionych zapytań powiedziała, że ten okres jest bardzo trudny dla pacjentów i 
lekarzy. Zachorowań jest bardzo dużo i głownie lekarze przyjmują w Żmigrodzie. Na 
razie, dodała Pani dyrektor, nie ma planów zamykania wiejskich ośrodków zdrowia. 
Pani dyrektor dodał, że kiedy minie okres zachorowań wszystko się unormuje i 
przeprosiła za występujące w tym czasie niedogodności. Pani dyrektor w sprawie 
rejestracji telefonicznej wyjaśniła, że w okresie wzmożonego zachorowania trudniej 
zarejestrować się telefonicznie, kiedy rano dzwoni 300 pacjentów. Telefonicznie 
rejestruje się 70 % pacjentów, a tylko 30% rejestruje się osobiście. PZZLA ma 
podpisana umowę z NFZ, że przychodnia jest czynna od godz.800 do godz.1800 i tak 
jest otwierana pół godziny wcześniej, lekarze przyjmują od godz.800  . Jeżeli 
przychodnia byłaby otwierana wcześnie to pacjenci będą stali pod drzwiami też 
wcześniej.  
Sołtys z sołectwa Węglewo w sprawie rejestracji pacjentów, iż chorzy z gorączką 
rejestrowani są na następny dzień. Choroby nie można zaplanować. 
Pani Urszula Musiał Z-ca Dyrektora PZZLA w Żmigrodzie wyjaśniła, że w pilnych 
przypadkach lekarze przyjmują pacjentów, którzy mieli problem z rejestracją. 
Radny Daniel Sułkowski w sprawie przygotowania informacji na temat firmy, która 
została wyłoniona do rozliczania VAT dla naszej gminy. 
Radny Damian Sułkowski nawiązał do wniosków do budżetu na 2013 r., które były 
omawiane na jednym z posiedzeń komisji budżetowej. Radnym został przedstawiony 
wykaz z 11 wnioskami, a posiada informację, że wniosków było dużo więcej. Ponadto 
wnioskodawcy mówią o braku odpowiedzi na złożone wnioski. 
Pan Rober Lewandowski Burmistrz Gminy Żmigród wyjaśnił, że wnioski złożone 
do urzędu są w urzędzie. Na posiedzenie komisji nie trafiły wszystkie wnioski, ale 
odpowiedzi na wszystkie wnioski są udzielane i na większość wniosków odpowiedzi 
zostały udzielone. 
Radny Damian Sułkowski zwrócił się do Pana Burmistrza o uzupełnienie informacji 
o brakujące wnioski i przedłożenie ich Komisji Budżetu.  
Radny Leszek Kraszewski w sprawie informacji ze strony Pana burmistrza i Pana 



Ireneusza Pyczaka, dotyczącej prac kanalizacyjnych na terenie miasta, które zostały 
omówione na komisji budżetu. 
Pan Robert Lewandowski Burmistrz Gminy Żmigród wyjaśnił, iż w czasie tego 
spotkania ustalono, że Spółka będzie informowała mieszkańców o postępie prac 
kanalizacyjnych na terenie miasta. Pan Burmistrz dodał, ze w dniu wczorajszym 
zostało wysłane pismo do PGK Dolina Baryczy o comiesięcznych informacjach do 20 
dnia każdego miesiąca w Wiadomościach Żmigrodzkich i na stronie urzędu na temat 
realizowanego zadania kanalizacyjnego . Zaawansowanie prac na terenie miasta 
wynosi ok.60% przekładają to na kilometry to 21,6 km. Podpisano aneks na 
wykonanie całości prac do końca marca 2013 r.. Termin ten jest mało realny do 
zachowania. Pan Burmistrz dodał, że bardzie realnym terminem wykonania 
inwestycji jest przełom czerwca i lipca br. W temacie dróg Pan Burmistrz powiedział, 
że ma nadzieje, iż zima szybko się skończy i będzie można wejść z pracami na drogi. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz zwrócił się do Pana burmistrza o stały 
monitoring stanu dróg w mieście, ponieważ ze względu na ciągłą zmianę pogody 
stan dróg szybko ulega po naprawie pogorszeniu –duże dziury w nawierzchni. 
Radny Henryk Bagiński skierował zapytanie do Pana Burmistrza w sprawie ul. 
Kolejowej, czy ulica została odebrana. 
Pan Ireneusz Pyczak Kierownik Ref. IRL odpowiadając na zapytanie Radnego 
Henryka Bagińskiego powiedział, że nie było odbioru ul. Kolejowej. Na ulicy mają 
zostać wykonane jeszcze obudowy studni kanalizacyjnej, sanitarnej i deszczowej.  
Radna Maria Rybka w sprawie naprawy dróg powiatowych, które są bardzo 
zniszczone po zimie. Radna zaapelowała o nie czekanie z naprawami dróg 
powiatowych do wiosny. 
Radny Dariusz Gierus w sprawie wycinki starych drzew przy drodze wojewódzkiej 
Niezgoda –Radziądz. Radny Gierus poinformował, że w tamtym roku sołectwo 
wystosowało pismo w sprawie wycinki drzew, ale prace nie zostały wykonane. Stare 
drzewa zagrażają bezpieczeństwu podróżnych, Radny Gierus dodał, czy musi dojść 
do tragedii, aby wyciąć stare drzewa. Radny zwrócił się do Pana Burmistrza o pomoc 
i wystosowanie pisma do właściciela drogi. 
Pan Robert Lewandowski Burmistrz Gminy zwrócił się do Radnego Gierusa z 
sugestia, aby sołectwo napisał pismo do DZDIK i do pisma dołączyć podpisy 
mieszkańców. Pismo dać do wiadomości urzędu, a urząd od siebie wystosuje kolejne 
pismo w sprawie wycinki tych drzew. 
Radny Dariusz Gierus poinformował, że w tamtym roku sołectwo wystosowało 
pismo do zarządcy drogi i brak odpowiedzi. 
Radny Damian Sułkowski udzielił odpowiedzi dla Radnego Leszka Kraszewskiego 
w sprawie posiedzenie komisji, która była poświęcona inwestycji kanalizacyjnej. W 
posiedzeniu uczestniczył Pan Zbigniew Węgrzyn Prezes PGK wraz z pracownikami i 
Wykonawca Przedstawiciel ENERGOPOL-u. Najważniejszym wnioskiem, który 
wypłynął z dyskusji było to, że termin zakończenia zadania, marcowy nie zostanie 
zachowany, a to wiąże się z możliwością utrata dofinansowania, jeżeli nie zostaną 
przedstawione mocne argumenty w sprawie przesunięcia terminu na lipiec br. Prezes 
PGK wyjaśnił, że za nie wykonanie zadania w terminie odpowiada wykonawca, 
ponieważ z ich strony było zbyt małe zaangażowanie w pracach. Ponadto w czasie 
spotkania Pan Prezes Zbigniew Węgrzyn, jak również Pan Księgowy Spółki 
poinformowali o problemach finansowych, co wiąże się z wkładem w wysokości 17 
milionów złotych, jaki spółka musi ponieść dla zrealizowania inwestycji. Radny 
Damian Sułkowski powiedział, że kolejne spotkanie z Prezesem Spółki odbędzie się 
za kilka miesięcy. 



Pan Burmistrz Robert Lewandowski zwrócił się do Radnego Sułkowskiego, czy 
zwrócił uwagę na to, w jakim kontekście Pan Prezes o tym mówił. Pan Burmistrz 
dodał, że w czasie spotkania udowodnił dla Pana Prezesa, że straty, jakie spółka 
poniosła w Gminie Żmigród z nieustalenia taryf są znikome i wynoszą 150 tys. zł 
przez okres dwóch lat, gdzie w tym czasie spółka ma przychody z terenu gminy z 
taryf ponad 4 miliony złotych. Kwestie, o których mówił Pan Prezes są to 
domniemania, a zarazem próba usprawiedliwiania swojej osoby i prognozowania, co 
może być. 
Radny Henryk Bagiński zwrócił się do Pana Burmistrza, aby swoje wyliczenia 
przedłożył na piśmie. Na zakończenia Radny powiedział, że nie wyszedł tak 
zadowolony z posiedzenie komisji budżety. 
Pan Burmistrz Robert Lewandowski powiedział, iż nie mówił, że z posiedzenie 
wyszedł zadowolony, ponieważ sprawa jest trudna i inwestycja ważna. Pan 
Burmistrza zapewnił, że pismo zostanie przygotowane i złożone do Pana 
Przewodniczącego Rady. Pan Burmistrz powiedział, że inwestycja jest trudna, ale nie 
widziałby tego w tak czarnych kolorach. Inwestycja jest robiona dla mieszkańców 
gminy i za kilka miesięcy będzie skończona, dodając, że nie widzi tutaj żadnego 
zagrożenia, jeżeli chodzi o dofinansowanie z Narodowego Funduszu. Cała 
inwestycja, która jest w zakresie trzech gminach ma zostać zakończona do roku 
2014-2015. Przesunięcie zakończania zadania o dwa –trzy miesiącem nie stworzy 
problemów z dofinansowaniem. Na pewno, dodał Pan Burmistrz, wszystkim, którzy tu 
jesteśmy zależy, aby prace zostały zakończone, jak najszybciej. 
Radny Damian Sułkowski w uzupełnieniu swojej wypowiedzi dodał, że Spółka PGK 
czeka na rozstrzygnięcie Sądu w sprawie legalności taryfy. Taryfa, którą mieszkańcy 
płacą na dzień dzisiejszy jest nielegalna, jeżeli Sąd uzna to do Spółka będzie 
musiała oddać dla mieszkańców ok.400 tys. zł.  
Radny Leszek Kraszewski podziękował dla Radnego Sułkowskie o przybliżenie 
tematu Spółki PGK. Radny powiedział, że Pan Prezes Spółki wykazuje nasze 
niedociągnięcia, niedoskonałości, nieprzyjmowanie taryfy. Inwestycja w Borzęcinie, 
kiedy została zakończona, a mieszkańcy ścieków dalej nie oddają. Radny 
Kraszewski poprosił o udzielenie odpowiedzi, kiedy Borzęcin został zakończony. 
Pan Ireneusz Pyczak Kierownik Ref. IRL powiedział, że inwestycja w Borzęcinie 
została zakończona około rok temu w 2012 roku. 
Sołtys z Węglewa w wyniku kolizji samochodowej z kierunku Żmigrodu do Barkowa 
został uszkodzony przepust i nie został zabezpieczony ( przepust przy drodze 
powiatowej).Pani Sołtys zwróciła się do Pana Waldemara Wysockiego 
Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu Trzebnickiego o pomoc w tej sprawie, 
dodając, że zgłaszała to Panu Wysockiemu.   
Pan Waldemar Wysockie Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Trzebnickiego 
zapewnił, że po powrocie do domu w tej sprawie wykona telefon do Zarządu Dróg 
Powiatowych, dodając, że ten temat zgłaszał do Zarządu Dróg Powiatowych.  
Radni nie wnieśli innych Interpelacji i zapytań. 
Przewodniczący Rady Jan Czyżowicz przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad Wolnych wniosków. 
Radny Damian Sułkowski zwrócił się do Pana Dyrektora MZGK. Radny Sułkowski 
wyjaśnił, że mieszkańcy wsi zgłaszają problem, który dotyczy wypompowania szamb, 
iż beczkowóz, który przyjeżdża ma za mały zbiornik i nie wypompowuje szamba do 
końca, a to automatycznie generuje koszty. Radny poprosił o informację, czy MZGK 
rozważa wystąpienie do Spółki PGK o przysłanie większego beczkowozu na teren 
gminy Żmigród. 



Pan Artur Kanicki Dyrektor MZGK wyjaśnił, że beczkowóz, który posiada MZGK 
został zakupiony w drodze Leasing-u, który jest w trakcie spłacania. Beczka ma 
pojemność 6 m3. Mieszkańców, którzy mają zbiorniki powyżej 6 m3 nie opróżniają 
ich do końca, ponieważ wiąże się to z większymi kosztami.  Ponadto większy 
beczkowóz nie będzie mógł wjechać na każdą posesje. Beczkowóz, który posiada 
MZGK obecnie ma problemy z wjazdem na niektóre nieruchomości.  
Radni nie wnieśli innych wolnych wniosków. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad przyjęcia protokołów z ostatniej sesji XXVIII.  
Radni nie wnieśli uwag do protokołu. 
Przewodniczący Rady Jan Czyżowicz poddał pod głosowanie protokół nr XXVIII. 
Protokoły nr XXVIII zostały przyjęte 13 głosami „za”.  
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad Informacji i komunikatów przewodniczącego. 
Przewodniczący Rady Jan Czyżowicz poinformował, że prace nad projektem 
statutu zostały zakończone. Radni, którzy chcą otrzymać projekt statutu na adres e-
mail otrzymają go w dniu dzisiejszym. Radni, którzy chcą otrzymać projekt statutu 
drogą elektroniczną są proszeni o przekazanie adresu dla Pana Wojciecha 
Smolińskiego Sekretarza Gminy.  
Przewodniczący Rady Jan Czyżowicz poinformował, że Pan Zbigniew Węgrzyn 
Prezes PGK Dolina Baryczy skierował pismo do Przewodniczącego Rady. Pan 
Burmistrz w tej kwestii wyraził swoje stanowisko i te dwa pisma zostaną dziś Radnym 
przekazane.  
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeszedł do ostatniego punktu porządku 
obrad zamknięcia sesji.  

ZAMYKAM XXIX SESJĘ RADY MIEJSKIEJ W ŻMIGRODZIE  
Na tym zakończono posiedzenie o godz.1110. 
Protokołowała  
M. Schnitzer 

 
 

 

 

 


